



## Protokoll Styrelsemöte nr 3 2020-09-28

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson,  
Patrik Svensson, Tony Sandberg, Robert Andersson.  
Frånvarande Robert Sjöström.  
Adjungerade Lars-Göran Gustavsson, Inga-May Forslund, Jim Karlsson

### 1 Mötets öppnande

Martin förklarade mötet öppnat.

### 2 Val av sekreterare och justerare

Anne Johansson och Lars-Axel Andersson

### 3 Föregående protokoll

Beslut: Vi skapar en Beslutsliggare som kommer att finnas på hemsidan.  
Föregående protokoll justeras på kommande möte.

### 4 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes..



## SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Sid 1(2)

### **5 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa själva)**

- 5.1 Beslut Domarersättningar – Hemmaplansmodellen, bordlägger frågan till nästa möte.
- 5.2 Beslut justerad Attestordning (Tony, 1 min), Man kan inte attestera sina egna utlägg.

### **6 Fokuspunkter**

- 6.1 Ersättning för domartillsättning år Region Öst (Robban S, 15 min kunde dock ej delta). Martin tar med frågan till kommande Region Öst möte, 6 oktober.
- 6.2 Policy för övergångar – reflektioner (Martin, 15 min). Målet är att föreningarna ska komma överens. Skapa dialog med granndistrikten, Lars-Göran får detta som uppdrag.
- 6.3 Uppföljning av reglemente under Corona (Robban S, 5 min). Vi har informerat klubbarna, men har dock inte mandat att besluta.
- 6.4 Vårt uppdrag och mål – workshop (Tony, 25 min)

Tony har analyserat Hemmaplansmodellen och utifrån den analysen konstatera att vi arbetar i rätt riktning när det gäller Utveckling och Bredd. Ser olika ut i olika föreningar. U9 – U12 borde vara fler flickor.

Mötet diskuterade hur vi kan stötta och hjälpa till utveckla föreningar som vi ser behöver det, vi ser också att det behöver ske kvalitetssäkring av verksamheterna.



## SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Sid 1(2)

### **7 Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg)**

- 7.1 Ekonomi (Tony), ser bra ut.
- 7.2 Utbildning (Patrik), Utbildningsmöte i regionen, utbildning ska finnas digitalt framöver. Grundkurs 22 personer 26-27/9, BU 1 november,
- 7.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) Serierna är lottade, Poolspelen håller på att läggas in, ett omfattande arbete.
- 7.4 Funktionär (Robert)
- 7.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik). Då kvalspelen blev inställda avvaktar vi besked angående eventuellt slutspel. De aktiviteter som redan är planerad inom distriktet genomförs enligt plan.
- 7.6 Region Öst (Martin),

### **8 Övriga frågor**

Fråga angående förbundets ansvar runt TKH. Terese och Anne tar den frågan. Återrapport från Robban A angående den kommande förändringen för hemsidan. Patrik håller i detta.

### **9 Mötet avslutas**